
 

 

 Styrelsemöte 
 Kommunanställdas Fritidsförbund  1(1) 

 

Kommunanställdas Fritidsförbund 
Postgiro 10 15 41-1 

 

Plats Teamsmöte 
Datum Torsdag 2021-10-28 
Närvarande Per-Anders, Conny, Tina och Anna 

 

1. Ordföranden hälsar välkomna 
 

2. Till sekreterare valdes Anna 
 

3. Protokoll från den 30 september lästes upp av av Tina  
 

4. Ekonomi och medlemmar 
Tina redovisade vår ekonomi = 149900,66 kronor.  
69 medlemsföreningar i skrivande stund.  
 

5. Filmstaden 
Dakapo har fått revision av skatteverket på biobiljetterna – får inte säljas under 
marknadsvärdet och inte med medel från kommunen. Vi behöver besluta på om detta kan 
fortsatt vara en medlemsförmån när det måste förmånsbeskattas! Läs gärna på vad som sägs 
hos Skatteverket. 
 

6. Lena 
Lena från Tjörn kommer in i mötet och presenterar sig kort för styrelsen. Hon är ny 
styrelsemedlem att bli invald nästa årsmöte. Brinner för resor och arrangemang – 
företagskontakt. Anna, Conny och Tina drar en kort presentation av respektive roller i KAF. 
 

7. Medlemserbjudande El-skoter 
KAF beslutar att vi är inte intresserade av erbjudande för rabatt på el-skoter. 
 

8. KAF ansvarsområden  
Anna föreslår att vi tar det som en punkt på kommande planeringsdag, vilket vi beslutar att 
göra. Vad vi har för ansvar och vem som vill göra vad. 
 

9. KAF Hälsa 
Sigtuna fotbollscup – inte så många anmälda men 16 lag (blandad kompott) som spelar nu på 
lördag. Conny uppmanar fler att prova arrangera liknande. 
Active Quiz har gått ut men ännu bara en förening som anmält sig. Anna uppmanar fler att 
prova på. 
Se till att använda den allmänna brevlådan till samtliga kommuner i våra mejlutskick. Se mejl 
från Tina för den listan – läggs som hemlig kopia. 
 

10. Övriga frågor. 
Planeringsmöte 18 februari 
Nästa möte torsdag 25 november kl 15.00. 
 

Ordföranden tackar för visat intresse. 
 
 
_________________________  _________________________ 
Per-Anders Löthman   Anna Adolfsson 
Ordförande    Sekreterare 


